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Emne: Uttak av skog på 56/2 m.fl. 
 

  

Radøy Kommune 

V/Skogbrukssjef. 

  

God dag. 

  

Det har gjennom mange år vore forskjellige initiativ for å prøve å ta ut skogen som står på 

Stølsneset. Dette gjeld i all hovedsak eigedommane  

62.1 ,  62.3 ,  51.2  og  vår egen eigedom 56.2. Alle desse forsøka har stranda etter relativt kort 

tid. 

For 7-8 år sidan hadde eg med meg skogbrukssjef Asbjørn Toft og ein mann ifrå Os skog AS, og 

dei konkluderte den gongen med at skogen for lengst var hogstmoden. 

No ønsker eg som grunneigar å gjere eit nytt forsøk, og sender derfor denne forespørselen til 

Radøy Kommune v/ skogbrukssjef for å høra korleis kommunen 

stiller seg til eit uttak av skogen på Stølsneset - tilkomst - metoder osv. 

Eg meiner det er viktig å utnytta ressursane som ligg i skogen der inne, og ikkje la den visna på 

rot. 

  

  

Med helsing. 

  

  

Frode Endrè Mellingen 

Sørlie 3 august 2014. 

  


